



TAIPEI HASH HOUSE HARRIERS 2008'S COMMITTEE MEMBERS

GRAND MASTER (-會長-)	Dragon	龍天池	0928-243-807
JOINT MASTER (-副會長-)	Penthouse	劉明仁	0933-061-491
	S. M. Shit	林克峰	0932-026-902
	Bush Baby	DUNCAN ROBINSON	0910-511-701
HASH CONTROL (-監察-)	Life U.K.	陳澤淵	0915-586-205
ON-SECRETARY (-祕書-)	School Sucker	王立君	0910-032-658
HASH CASH (-財務-)	Windex	蘇文德	0933-206-085
	Mill Stone	方惠賢	0933-227-568
	Nails	吳啟明	0933-227-567
	Printer	陳俊呈	0910-015-557
	Little Younker	江明勇	0935-066-414
TRAIL MASTER (-路線-)	Rubber King	張安園	0937-183-607
	Pin Hole	林文琛	0932-058-210
	Key Way	林世昌	0920-066-867
BOOZE MASTER (-總務-)	Bolt	洪同燦	0928-243-878
	Adarli	李景隆	0926-825-065
	Barber Shop	張漢義	0928-229-459
	Counter Feiter	楊家貴	0936-218-855
	Five Hundred Miles	鄭信農	0932-389-836
	Shiner	徐光派	0933-896-438
HASH BASH (-聚餐-)	Appetizer	郭詩錠	0933-162-527
	Sea Turtle	古晏昇	0937-067-745
INFORMATION (-資訊-)	Softy	徐壹豐	0920-946-035
WEB MASTER (-網站-)	Cunt Pack	林榮華	0935-523-150

. 待宰的兔子/HARE LIST		地點 / RUN SITE	報導/SCRIBE
次數/NO	日期/DATE		中文/ENGLISH
1829	JAN.12,2008 Sesame(王志仁) 0918-281388	關西(國道3號南下龍潭交流道開始有麵粉) Guansi,Hsinchu County(Please take NO.3 Highway south and then get off Longtan exit according to the flour guidepost)	Bloody Dog 魏文章 0912-289528
1830	JAN.19,2008 Octopus(周章榮) 0918-098875	木柵A to B run 國道3號木柵交流道開始有麵粉 ※HARE將在2:30起跑請各位兔友盡量搭乘捷運前往A點板南線後山埤站起跑，B點在木柵捷運站，若要自行開車請提早到B點木柵捷運站再自行搭捷運至板南線後山埤站起跑(A to B run) Mujha, Taipei City(Please take NO.3 Freeway and then get off Mujha exit according to the flour guidepost)※ The run start (A-side) at Houshanpai Station(MRT-Bannan Line). The final destination at Muzha station	School Sucker 王立君 0910-032-658
1831	JAN.26,2008 Autobiker(陳秋山) 02-2504-5402	陽明山平等里(故宮博物館開始有麵粉) Ping-Deng Borough, Taipei City(Please Take Chinshan RD. to Ping-Deng Borough. The flour at National Palace Meseum)	School Sucker 王立君 0910-032-658

台北捷運免 Metro HASH 日期:1月9日2008 (星期三)19:45 兔子落跑 DATE: JAN.9.2008 (WED.)19:45 HARE RUN  
 地點: 捷運 板南線海山站 出口2 SITE: MRT Bannan Line Haishan Station Exit 2  
 兔子: Tooth Pick(周淳和) HARE: Tooth Pick(周淳和)

1. 捷免點滴 2007/12/29 第1827 Run HARE:Buffalo(謝群忠) 地點:拱北殿 本次路跑當天共 張選票 分(平均分) 人數:226  
 天氣:毛毛雨天 ●中文報導:School Sucker(王立君)

台灣的股市總是風雲變幻，令人難以捉摸。以致於眾多投資者，大多身陷其中，飽嘗住套房之苦。曾經開玩笑的，在某個星期六跑步結束後，問兔友Crash(蘇松欽)(現為台灣證券交易所總經理)。「明牌是那一支」？他回答：「以好朋友的身份，我絕不騙你，明牌是【不要買】」。哈哈！唯有真知己，才會如此回覆。近日偶然觀看一本書，書內對台灣的股票市場，有幾句傳神貼切的描述，覺得很有意思，茲列如下僅供兔友玩味。【行情總在絕望中誕生，在半信半疑中上漲，在憧憬中邁向最高點，最後又在極度樂觀中毀滅。】祝！各位兔友，鼠年行大運，升官又發財！



起跑點 為止 拱北殿是捷免常光臨的地點。報到時，大家興奮的排隊領取精美的短褲，因為有三位兔友熱情贊助其紀念跑次(Penny1000 th run、Yakuza888th run、Bamboo555th run)感謝！正、副兔子Buffalo & Junbo二位均服務於中華航空，是會內資深會員。也曾當多次幹部，熱心且頗得人望。

陰天小雨，氣溫低，仍有兔友打赤膊。三時起跑，從廟前左方小徑爬坡直上。繞到廟後面，第一個Check沒人理會，繼續往前衝。第二個Check，引誘一批健腳往山下衝，第三個check又引誘另一批人馬往山下衝，精彩！沿著山稜線，直滑到平地，接上八連柏油路。下溪沖洗鞋子及屁股的泥垢，復又轉山徑回到原點。

噹噹時，夜幕已低垂，小雨未歇，氣溫越夜越低，復又大冰塊伺候屁股，眾兔子爭相迴避，引得會長發脾氣摔文

件。今日是年度最後一次跑步，頒發有功兔友獎杯最多，儀式經一小時多才結束。Hash在大同路 老地方餐廳席間  
桌。感謝07年會長及辛苦的幹部們，台北捷兔因有你們無  
的奉獻，才能繼續延年流長永不停歇。

私

Run Number: #1826 - 29 Dec. '07  
Run Site: Xi'jr area hills  
Scribe: 'Bush Baby'  
Hare: 'Buffalo'  
Weather: Cold, Wet and Miserable



Well 2007 is finally coming to a close; not the greatest of years but at least your scribe is still alive and kicking and intending to stay that way. On the Hashing front, 2007 saw some very good runs such as the one set by 'B.V.S.' and 'Dick with Ears' in Pinglin, the 1800th Run and a few others but also some real shockers such as the one set by 'On-In' in Jinshan not to mention the large number of very ho-hum runs we had had to endure. Will 2008 see an improvement in the quality of the Runs? At this time, very hard to tell but since the new GM is guilty of having set one of the worst runs on record, probably not!



Turning to this past Saturday's production, the run site was the parking lot of the Kun Pei Temple in Xi'jr and given the very poor weather conditions, very cold, a light rain falling and basically, f---king miserable, the turn out was large; possibly for the hand out of



free commemorative running shorts celebrating 'Penny' s' 1000 run, 'Yakuza' s' 888th run and 'Bamboo' s' 555th run. Congratulations and On-On to these three.



Like the weather, the run was also bad and probably the less said about it, the better. Starting out from the back of the temple complex, the trail led along some rather slippery and undulating woodland paths to a point above a largish housing estate. At this point the trail took an upward turn and for the next 20 minutes or so, it was a hard slog up to some high spot along very muddy and slippery paths. The climb had been bad enough but the



descent can only be described as a trip from hell as there seemed to be never ending and just staying upright on ones feet was a upper human task. Finally however, having passed through some agriculture, the trail came out on a road where 'Cat Man' was kindly offering lifts to anyone who need one and by-passing a stretch of the trail along side a river, at long last led to the Temple car park and the On-In.



In contrast to the run, Down-Downs were very high spirited and a real blow out. Led by 'Mosquito' and our out going fearless leader, GM 'UK Life' just about every one present was called for one reason or another for a sup of the golden brew including your scribe for being covered in mud, can you believe!

Finally with darkness falling, the rain and the cold taking their toll on even the hardest of hashers, another enjoyable afternoon of hashing or in this case mud bathing, came to a close.

表現捷兔粗獷豪邁之氣，只准18歲以上男人參加

ONLY MEN OVER AGE 18 ARE ALLOWED TO RUN TAIPEI HASH

